

مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

بيان صحفي
Press Release

Date : 22/9/2008

التاريخ : 2008 /9/22

The Central Bank announced that it's Board of Directors has discussed the position of inter-bank deposits, which has been affected by the liquidity constraints in international money markets.

أعلن المصرف المركزي أن مجلس إدارته تدارس وضع الودائع بين البنوك الذي تأثر بمشاكل السيولة في أسواق النقد العالمية .

To remedy this situation, the Central Bank has decided to set up a facility amounting to AED 50 billion for banks operating in the UAE, to be used by these banks if so needed.

ولتلافي هذا الوضع ، قرر المصرف المركزي وضع تسهيلات مبالغها 50 مليار درهم لصالح البنوك العاملة في دولة الإمارات لاستخدامها من قبل هذه البنوك عند الحاجة .

The Central Bank expects that these funds would meet banks needs for supporting continued financing of economic growth.

ويتوقع المصرف المركزي أن تفي هذه الأموال باحتياجات البنوك لدعم الاستمرار في تمويل النمو الاقتصادي .

The Board of Directors of the Central Bank has also reviewed additional resources available with Central Bank for providing further support to banks operating in the UAE if required.

هذا ، وقد اطلع مجلس إدارة المصرف المركزي على الموارد الإضافية المتوفرة لدى المصرف المركزي لتوفير دعم أكبر للبنوك العاملة في الدولة إذا لزم الأمر .
